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1. Over welke aantallen asielzoekers en AMV’ers hebben wij het nu exact? Wanneer dit nu 
nog niet bekend is, wanneer wel?  

  
Antwoord:   
Volgens het Verdeelbesluit heeft de gemeente Dalfsen tot taak 168 asielzoekers op te vangen, 
waarvan 26 alleenstaande minderjarige vreemdelingen (AMV-ers). Voor alle asielzoekers, 
waaronder de AMV-ers moeten volgens dit besluit voor 1 juli 2025 opvangplaatsen gerealiseerd 
worden.   
Afgelopen vrijdag is er een bestuurlijk overleg van de regionale regietafel vluchtelingen 
gehouden, waarbij bestuurders hebben afgesproken binnen de regio te verkennen hoe we tot 
uitruil kunnen komen. Sommige gemeenten zullen meer asielzoekers opvangen, anderen 
realiseren een AMV-opvang.   
Ons college zet zich in maximaal 190 asielzoekers op te vangen en de opvang van AMV-ers door 
andere gemeenten binnen de regio te laten verzorgen. Uit het bestuurlijk overleg lijkt dit een 
realistisch scenario.   
AMV-ers van 15 tot 18 jaar worden na het aanmeldproces opgevangen in een 
ProcesOpvanglocatie AMV (POA). Een POA kent doorgaans een omvang van minimaal 50 AMV-
ers, zodat deze groep gespecialiseerd zorg geboden wordt.  
 

   
2. Er is veel onduidelijkheid over de duur van de opvang en hoe wordt dit precies vastgelegd? 

En kan het COA deze eenzijdig verlengen?  
  

Antwoord:   
Voor dit antwoord verwijzen we naar het antwoord op de technische vragen van de 
ChristenUnie. 

  
3. Als wij instemmen met besluit regel 3 om af te zien van bindend advies, hoe wordt de raad 

dan betrokken bij de vorderingen en afspraken welke gemaakt worden met het COA?  
  
Antwoord:   
We vragen u af te zien van het bindend advies om hiermee vertraging in de procedure tot de 
omgevingsvergunning te voorkomen.  Wanneer de raad niet afziet van het bindend advies 
ontstaat een vertraging van in ieder geval zes weken.  
Onze insteek is om uw raad op de hoogte te houden van belangrijke vorderingen en afspraken 
over het proces:  
Zo infomeren wij u wanneer het inrichtingsplan definitief vastgesteld is. Om te komen tot dit plan 
gaan wij in overleg met de direct omwonenden.  



 

Ook informeren wij u als het COA de aanvraag omgevingsvergunning indient. Daarvoor zullen zij 
onderzoeken aanleveren. Deze informatie zullen we actief openbaar maken.  
Het is aan uw raad om over de raadsinformatie eventueel in gesprek te gaan met ons college.   
 
4. Hoe kan een mogelijk gevoel van onveiligheid bij omwonenden worden geborgd?  

  
Antwoord:   
De opvanglocatie is zodanig groot dat er 24/7 sprake is van voldoende bezetting van personeel. 
De asielzoekers volgen een dagstructureringsprogramma. Er worden tal van activiteiten 
georganiseerd. Op de locatie is 24/7 beveiliging aanwezig. Wij beschouwen het als een 
belangrijke taak om de omwonenden te informeren over hetgeen op de opvanglocatie 
plaatsvindt. De wethouder heeft al aangeboden een bezoek aan de tijdelijke opvanglocatie in 
Lemelerveld te organiseren om de doelgroep en ervaringen te leren kennen.  De ervaring in 
Lemelerveld laat zien dat asielzoekers vrijwilligerswerk in het dorp doen. Omgekeerd zijn er ook 
veel vrijwilligers actief op de opvanglocatie. Het blijkt dat de gevoelens van onveiligheid 
verminderen nadat mensen elkaar leren kennen. Ons college wil hieraan bijdragen.  
 
Daarnaast zal een klankbordgroep ingericht worden voor de gehele periode van opvang. De 
gemeente neemt actief deel aan de overleggen met omwonenden en het COA.     

  
5. Zal bij nadeelcompensatie (voorheen planschade) het COA verantwoordelijk zijn voor uit te 

betalen bedragen? En loopt deze procedure rechtstreeks via het COA of via de gemeente?  
  

Antwoord:   
Bij de vergunningaanvraag wordt het COA een overeenkomst aangeboden, waarbij 
nadeelcompensatie voor rekening van de indiener van de aanvraag (het COA) komt. De gemeente 
voert regie op dit proces. Aanvragen om nadeelcompensatie moeten bij de gemeente ingediend 
worden. Of er sprake is van nadeelcompensatie dan wel de hoogte daarvan wordt objectief 

beoordeeld.  Het proces is beschreven op: Nadeelcompensatie | Gemeente Dalfsen 
  
6 Hoe staat het met de milieucirkels van de omliggende bedrijven van de beoogde locatie 

aan de Engellandweg? Leidt dit tot beperkingen voor de betreffende bedrijven of de 
beoogde locatie aan de Engellandweg.  

  
Antwoord:   
Voor dit antwoord verwijzen we naar het antwoord op de technische vragen van de 
ChristenUnie. 
  
7. Wanneer de opvang van asielzoekers gaat plaats vinden op de locatie Engellandweg 

kunnen de bewoners dan alleen via het aan te leggen wandel en fietspad richting 
vossersteeg van het terrein af?  

  
Antwoord:   
Nee, de openbare ruimte is voor alle verkeersdeelnemers beschikbaar. Ons college zet in om een 
fiets-voetgangerspad te realiseren vanaf de locatie naar het zuiden en aan te sluiten op de 
Vossersteeg ter hoogte van de Polhaarweg. Daarmee ontlasten we de Engellandweg en creëren 
we een goede verbinding met het dorp en haar voorzieningen.  
De ervaringen vanuit de opvanglocatie in Lemelerveld geven aan dat de asielzoeker gebruik 
maken van fiets-voetgangserverbinding. Zo nodig worden zij hierop gewezen door de 
begeleiders.    

  
 

https://www.dalfsen.nl/nadeelcompensatie

